

# STYREMØTE MALVIK IL HÅNDBALL

**Møte:** 2017/6

**Dag:** Onsdag 15.11.2017

**Sted:** Malvikhallen

**Tilstede:** Gunn Jorun Widding, Dagrun Hindseth, Stig Roar Aasgård, Espen Stav Hansen, Kari Aftret Ready, Heidi Gulbrandsen

**Forfall:**

## Agenda

- 2017/38 Godkjenning referat (v)
- 2017/39 Saker fra kiosk og dugnad
- 2017/40 Oppstart mikrohåndball januar
- 2017/41 Supportereffekter
- 2017/42 Søknad om støtte til avslutningstur
- 2017/43 Utstysrom
- 2017/44 Malvik Cup
- 2017/45 Minihåndballmål
- 2017/46 Basistrening
- 2017/47 Økonomiansvar
- 2017/48 Årsmøte og valg 2018
- 2017/49 Eventuelt

| SAK     | INFORMASJON                                                                                                                               | ANSVAR | FRIST |
|---------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------|-------|
| 2017/38 | <i>Referat fra forrige styremøte (18.10.2017) godkjent (v).</i>                                                                           |        |       |
| 2017/39 | Espen informerer fra kiosk- og dugnad.<br><br>1. VHK ønsker nytt samarbeid om kioskdirften i Malvikhallen. Vi har hatt et slikt samarbeid |        |       |

|         |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |           |       |
|---------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------|-------|
|         | <p>tidligere, og <i>ønsker ikke å gå inn på dette samarbeidet igjen (v)</i></p> <p>2. Informasjon om utlevering av dopapir mandag 20.11 (dugnad)</p>                                                                                                                                                                    |           |       |
| 2017/40 | Vi har fått godkjent oppstart av microhåndball i januar 2018 fra MIL IL Hovedlaget v/Håkon Gissinger, da dette er i tråd med dagens klubbhåndbok. <i>Microhåndball blir et tilbud med oppstart i januar 2018 og seriespill (v).</i>                                                                                     |           |       |
| 2017/41 | Markedsforum har diskutert og godkjent at Malvik IL Håndball får drive en Supporterkiosk, under forutsetning av at vi benytter logoen til hovedlaget, samt at markedsforum skal godkjenne supporterutstyret som selges. <i>Vi vedtar å starte Supportershop til Malvik IL i kiosken i Malvikhallen (v).</i>             |           |       |
| 2017/42 | Forslag fra SU på at avdelingen støtter utenlandsturer for J/G 15 med et beløp på kr 2 000 pr spiller. Retningslinjer for utenlandstur må legges inn i våre økonomiske retningslinjer. Disse retningslinjene godkjennes på årsmøte februar 2018. Sportslig Utvalg lager forslag til retningslinjer til neste styremøte. | Stig Roar | 20.12 |
| 2017/43 | Utstysrommet til håndballavdelingen er organisert på nytt. Det har vært utlevering av nøkler av materialforvalter Espen Eek 15.11:<br>Eget miniskap (6-9 år)<br>Håndballrom (10-15 år)                                                                                                                                  |           |       |
| 2017/44 | Informasjon fra Gunna som er i cupkomitèen. Malvikcup for mini er 24. – 26. november, 75 påmeldte lag pr i dag. Vi må ha flere fra Malvik IL inn i arrangementskomitèen.                                                                                                                                                |           |       |
| 2017/45 | Henvendelse fra Bente Fossum på J8 vedrørende anskaffelse av oppblåsbare minimål. I samarbeid med kommunen må vi se på prioriteringer knyttet til budsjettet i hallen. Vi ønsker ikke kjøpe nye mål, da dette allerede eksisterer i hallen. Målene er tunge, og vi undersøker muligheten for å anskaffe måltralle.      |           |       |
| 2017/46 | Håndball har fått varierende tilbakemeldinger på eksisterende basistrening, og vi gir beskjed til Håkon Gissinger om at vi ønsker plan for opplegget samt større voksentetthet.                                                                                                                                         | Stig Roar |       |

|         |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |                 |  |
|---------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------|--|
|         |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |                 |  |
| 2017/47 | Vi utreder hvordan andre løser økonomiansvar i avdelingene og hvilke alternative løsninger vi har knyttet til denne funksjonen.                                                                                                                                                                                                                                | Dagrun<br>Gunna |  |
| 2017/48 | Gjennomgang av ledige verv til valg på kommende årsmøte.                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |                 |  |
| 2017/49 | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Godkjenner innkjøp av lerret på klasserommet i Malvikhallen</li> <li>2. Kontrakten til Kristoffer Engdal endres, da kontrakten deles med enda en trener for G2003</li> <li>3. LIVE-kamper, elektronisk kamprapportering innføres fra 1.1. Det er anbefalt iPad til bruk av dette, og innkjøpet godkjennes</li> </ol> |                 |  |